
 

 

Schriftelijke vragen 

Datum:  5 juli 2018        18F14  
 
 
 
Aan de voorzitter van de raad 

 
Onderwerp: berichtgeving over Hart van Meerdervoort  
 
De fractie verzoekt de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden  

 
Aanleiding / toelichting (optioneel) 
Naar aanleiding van het (mail)bericht van wethouder De Witte van 4 juli 2018 inzake 
berichtgeving over de temperatuur en het klimaat in het Hart van Meerdervoort, worden de 
volgende vragen gesteld: 
 
Vragen:  
 

1) Hebben wij als raad goedkeuring gegeven aan de huurverhoging of hoeft dat 
niet? Het lijkt om geld te gaan waar de raad over gaat. 

2) Als wij een school huren conform frisse scholen B. moet de verhuurder voor 
het toegezegde klimaat zorgen, dit kan geen hogere huur tot gevolg hebben.  

3) Waarom ging het proces van opdracht, aanpassing huurcontract e.d. 
langzamer dan gewenst. En welke rol had de gemeente daarin of daarin 
moeten/kunnen pakken (aangezien we gekozen hebben voor Frisse scholen B 
en al bekend was dat die norm niet behaald werd)? 

 
 
Vriendelijke groet, 
 
Wim van de Does en Sabine Schipper 
Fractie D66 Zwijndrecht-Heerjansdam 
 
 
 
 
 
 
 
 
Let op: alle vragen en antwoorden worden in Ibabs geplaatst en zijn daarmee openbaar en 
voor iedereen beschikbaar.   
 
 
Ad1) De antwoorden op vragen en/of de gewenste toelichting over een geagendeerd voorstel zijn uiterlijk op 
maandag voorafgaang aan de politieke markt om 15.00 uur beschikbaar indien de vragen uiterlijk op de 
woensdag voorafgaand aan dezelfde politieke markt zijn ingediend bij de griffie.  
 
Ad2) Schriftelijke vragen worden uiterlijk binnen 30 dagen beantwoord. 


